
PROTOKOt Nr 111.2018 

Obrad III Sesji Rady Grniny Kotun 


odbytej w dniu 27 grudnia 2018 r. 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu . 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz . 1400
, a zakonczyty si~ 0 godz. 1525 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczyto - 14 radnych tj. 93% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotu/. 

Porzgdek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad III Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad . 

3. 	 Informacja W6jta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na 

lata 2019-2026. 
5 . 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia budzetu gminy na 2019 rok. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 

2018-2026. 
7 . 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2018 rok. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia statut6w sotectw Gminy Kotun . 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Ostonowego w zakresie dozy

wiania "Positek dla dzieci i mtodziezy" na lata 2019-2023 . 
10. Podj~cie uchwaty w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego w celu wsparcia w ramach 

wieloletniego rZqdowego programu "Positek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 oraz od

stqpienia od zqdania wydatk6w za niekt6re swiadczenia. 

11. Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019
2021. 

12. Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Pro

blem6w Alkoholowych oraz l\Jarkomanii na 2019 rok. 

13. Podj~cie uchwaty w sprawie okreslenia zasad zwrotu wydatk6w za swiadczenia z pomocy spo

tecznej w formie schronienia. 

14. Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia programu wsp6tpracy Gminy Kotun z organ izacjami po

zarzqdowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o dziatalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie w roku 2019. 
15. Podj~cie uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na oddanie w najem nieruchomosci bez prze

targu. 

16. Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia ceny wywozu nieczystosci ptynnych od mieszkanc6w 

Gminy Kotun oraz zaktad6w pracy. 

17. Podj~cie uchwaty w sprawie nadwyzki srodk6w obrotowych zaktadu budzetowego. 

18. Podj~cie uchwaty w sprawie zarzqdzenia wybor6w sottys6w i rad soteckich. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Odpowiedzi na interpelacje zgtoszone na poprzednich sesjach. 

21. Dyskusja, sprawy r6zne. 

22. 	Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji . 

23 . Zamkni~cie Obrad III Sesji Rady Gminy. 



Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Anita Drabarek na wst~pie poinformowata, ze w okresie mi~dzy sesjami 


zmart Sottys wsi Cisie-Zagrudzie Pan Krzysztof Tkaczyk. Poprosita wszystkich 0 powstanie i uczczenie 


jego pami~ci minutq ciszy. 


Nast~pnie otworzyta Obrady III Sesji Rady Gminy Kotun. Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych 


na sesj~: radnych Powiatu Siedleckiego Jana Kucia i Barttomieja Kurkusa, Wojta Grzegorza Gorala, 


Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Kierownika ZGK 


w Kotuniu Daniela Niedziatka, Kierownika GOPS Grazyn~ Rybak, sottysow i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Wnioskow do porzqdku obrad nie zgtoszono. 


Ad pkt. 3 


Wojt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 


1. 	 Wydat 21 decyzji administracyjnych, 11 postanowien i 5 zarzqdzen. 

2. 	 Zakonczono przebudow~ ulicy Armii Krajowej w Kotuniu, jak rowniez odcinek drogi 


w Marysinie. 


3. 	 Jesli tylko warunki pogodowe pozwalajq, to trwajq prace na budowanym targowisku 


w Kotuniu. 


4. 	 Konczq si~ juz prace projektowe dotyczqce przebudowy ulicy Reymonta w Kotuniu. Gdy 

dokumentacja b~dzie gotowa, przekazemy jq do Starostwa Powiatowego w Siedlcach. 

5. 	 Otrzymalismy decyzj~ srodowiskowq na budow~ oczyszczalni sciekow w Zeliszewie Duzym. 

6. 	 Trwajq prace planistyczne inwestycji na kolejny rok. 

7. 	 Rozpatrzono juz wnioski ztozone do Programu Rozwoju Drag Wiejskich, do ktorego zostat 

ztozony wniosek na przebudow~ ulicy Ogrodowej w Kotuniu. Jestesmy zakwalifikowani na 33 

pozycji. Jest duza szansa, ze otrzymamy dofinansowanie do tej inwestycji w kwocie 

1.200.000 ztotych. Trwajq jeszcze oczekiwania na pozostate pozwolenia, w tym pozwolenie 

wodnoprawne. Jesli tylko b~dziemy mieli komplet dokumentow, ztozymy wniosek 0 wydanie 

pozwolenia na budow~. 

8. 	 9 grudnia odbyty si~ Mikotajki Charytatywne, na ktorych byty zbierane srodki na leczenie 

Lenki Rybak. Udato si~ zebrac catkiem sporq kwot~ pieni~dzy. Podzi~kowat catej grupie 

wolontariuszy, w tym sottysom z Koszewnicy i Kotunia oraz pracownikow placowek 

oswiatowych z terenu naszej gm,iny. 

9. 	 22 grudnia wspolnie z GOPS-em i DPT "Reymontowka" w Chlewiskach odbyta si~ juz kolejna 

wigilia dla podopiecznych. 

10. Rowniez22 grudnia strazacy z naszej gminy mieli swoje spotkanie optatkowe. 

Uwag ani pytan do sprawozdania Wojta nie zgtoszono. 

Ad pkt. 4 

Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze konczy si~ juz rok 2018 i czas na nowe wyzwania . Wieloletnia 

Prognoza Finansowa jest dokumentem scisle powiqzanym z budzetem gminy. Przedstawia zatozenia 

inwestycyjne na obecny rok jak rowniez na lata kolejne. Projekt tego dokumentu zostat omowiony 

z radnymi na spotkaniu po sesji w dniu 3 grudnia. Jest to pierwsza wersja tego dokumentu, bo 

wiadomo, ze budzety zmieniamy prawie na kazdej sesji. Tak wi~c i ten dokument b~dzie ulegat 

zmianom. Jesli Sq jakies pytania, to razem z Pani q Skarbnik postarajq si~ na nie odpowiedziec. 

- Przewodniczqcy Komisji Budzetu i Finansow Rady Gminy Jacek Wozny odczytat opini~ Sktadu 



Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespot w Siedlcach w sprawie projektu Wieloletniej 


Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2019-2026. Opinia jest pozytywna. Stwierdzit takze, ze 


radni pozytywnie zaopiniowali przedstawiony przez Wojta projekt uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr 111.18.2018 


w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2019-2026. 


Uchwata zostata podjE:ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze projekt budzetu na 2019 rok jest budzetem bardzo ambitnym. 


Posiada 36 zadan inwestycyjnych na kwotE: 8 .799.638 ztotych. Jest to dokument wyjsciowy, bo on 


takze bE:dzie ulegat zmianom z trakcie roku. Jesli Sq jakies pytania, to razem z Paniq Skarbnik 


postarajq siE: na nie odpowiedziec. 


- Przewodniczqcy Komisji Budzetu i Finansow Rady Gminy Jacek Wozny odczytat opiniE: Sktadu 


Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespot w Siedlcach na temat przedstawionego 


projektu uchwaty budzetowej. Opinia jest pozytywna. Stwierdzit takze, ze radni pozytywnie 


zaopiniowali przedstawiony dokument. Poprosit 0 przyjE:cie uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr 111.19.2018 


w sprawie uchwalenia budzetu gminy na 2019 rok. 


Uchwata zostata podjE:ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


Wojt wyjasnit, ze prawdopodobnie jest to ostatnia zmiana WPF w tym roku. Tak jak budzet zmieniata 


siE: ona w ciqgu roku. Zarowno po stronie dochodow jak i wydatkow. NastE:puje przesuniE:cie 


srodkow budzetowych z roku 2018 na 2019 w projekcie "e-urzqd - skuteczna obstuga obywatela" 


jak rowniez zmiana wydatkow w projekcie "Nowa jakosc w prowadzeniu konsultacji spotecznych 


w planowaniu przestrzennym. Jesli Sq jakies pytania, to razem z Pani q Skarbnik postarajq siE: na nie 


od powiedziec. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr 111.20.2018 w sprawie zmiany 


Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2018-2026. 


Uchwata zostata podjE:ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze zmiany dotyczq projektu "e-urzqd". Umowa zostata podpisana z 


okresem realizacji do konca czerwca 2019 roku. Mamy zakupiony juz sprzE:t, ktory w przysztym 


tygodniu bE:dziemy juz udostE:pniac. Jest rowniez korekta w zakresie zadania "zakup wiaty 


przystankowej w Kotuniu". Wykonawca nie jest w stanie dostarczyc nam zamowionej wiaty w tym 


roku, dokona siE: to dopiero w roku przysztym. ZwiE:kszenie wydatkow w administracji, utrzymaniu 


jednostek OSP, oswiacie i remontach swietlic. Jesli Sq jakies pytania, to razem z Paniq Skarbnik 


postarajq siE: na nie odpowiedziec. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono . 




Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr 111.21.2018 w sprawie zmian w 

budzecie gminy na 2019 rok. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 8 

W6jt wyjasnit, ze tresc przedstawionych statut6w sotectw byta kilkakrotnie zm ileniana i 

dostosowywana do naszych potrzeb. Prace nad tymi statutami rozpocz~ta dorazna komisja 

statutowa poprzedniej kadencji. W obecnej udato si~ te prace dokonczyc. Projekty statutu sotectwa 

zostaty poddane zgodnie z prawem konsultacjom spotecznym w sotectwach naszej gminy. Uwag do 

przedstawionych projekt6w nie zgtoszono. 

Uwag ani pytan nie wniesiono. 

Wobec powyzszego Przewodniczqca Rady Anita Drabalrek poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 

Nr 111.22.2018 w sprawie uchwalenia statut6w sotectw Gminy Kotun. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 9 

Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu Grazyna Rybak wyjasnita, ze sejm 

przyjqt nOWq ustaw~ w sprawie udzielania pomocy na dozywianie dzieci i mtodziezy. Tym samym 

wygasta moc prawna naszej wczesniejszej uchwaty w tej sprawie. Wedtug rzqdu positek w szkole 

przystuguje dzieciom od przedszkol'a a nawet ztobka, kt6rego u nas jeszcze nie ma do ukonczenia 

szkoty podstawowej. Przystuguje on r6wniez osobom dorostym przy zastosowaniu odpowiedniego 

kryterium dochodowego. Uchwata Rady Mini,str6w zapewnia r6wniez dofinansowanie do 

doposazenia stot6wek szkolnych z tym, ze b~dzie to zadanie szkoty a nie pomocy spotecznej. 

Uchwalenie programu ostonowego jest dla naszej gminy niezb~dne, poniewaz uchwalajqc program 

mamy mozliwosc otrzymania dotacji z budzetu wojewody w wysokosci 60%. Pozostate 40% doptaca 

gmina. Jesli program nie zostanie uchwalony, catosc koszt6w dozywiania b~dzie ponosita gmina, jako 

zadanie wtasne. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr 111.23.2018 w sprawie uchwalenia 


Gminnego Programu Ostonowego w zakresi.e dozywiania "Positek dla dzieci i mtodziezy" na lata 


2019-2023. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 


Kierownik GOPS w Kotuniu Grazyna Rybak poinformowata, ze pomoc w zakresie dozywian ia 


przystuguje rodzinom, kt6re spetniajq kryterium dochodowe. Zwykte kryterium dochodowe wynosi: 


na osob~ w rodzinie 528 ztotych, natomiast dla osoby samotnej 701 ztotych. Poprzednia uchwata w 


tej sprawie obliguje nas do podj~cia nowej uchwaty w sprawie podwyzszenia kryterium 


dochodowego do wysokosci 150%, czyli na osob~ w rodzinie wynosic ono b~dzie 792 ztote i dla 


osoby samotnej 1.051,50 ztotych. Jednoczesnie uchwata zawiera zapis 0 mozliwosci odstqpienia od 


zqdania zwrotu koszt6w za dozywianie, jednak jest to mozliwe tylko wtedy, jesli dotacja od 


Wojewody zostanie gminie przyznana. Wszystkie dzisiejsze uchwaty podejmowane w zakresie 


dziatania pomocy spotecznej byty omawiane z radnymi i uzyskaty opini~ pozytywnq. Jesli b~dq jakies 




na 

nie 



dochodowego. Szczeg6towo wielkosc odptatnosci zawierajq zapisy uchwaty. 

Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski zapytat ilu podopiecznych znajduje si~ 


obecnie w schroniskach. 


Kierownik GOPS odpowiedziata, ze obecnie w schroniskach jest 5 os6b. 


Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady Anita Drabarek poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr 111 1.27.2018 


w sprawie okreslenia zasad zwrotu wydatk6w za swiadczenia z pomocy spotecznej w formie 


schronienia. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym . 


Ad pkt. 14 


W6jt Grzegorz G6ral wyjasnit, ze Gmina moze powierzac wykonywanie swoich zadan podmiotom 


zewn~trznym lub organizacjom pozarzqdowym. Ustawa 0 dziatalnosci pozytku publicznego 


i wolontariacie daje mozliwosc zlecenia wykonywania niekt6rych zadan podmiotom zewn~trznym. 


Program przedstawiony Panstwu zawiera okreslenie powierzenia zadan z zakresu upowszechniania 


kultury fizycznej i sportu, wymiany partnerskiej z minami zagranicznymi i w tym roku r6wniez 


wchodzq zagadnienia z zakresu pomocy spotecznej. Na realizacj~ tego programu gmina przeznacza 


srodki finansowe w kwocie 180 tysi~cy ztotych . Wni6st takze 0 autopoprawk~ w § 12 ust. 1 


- w projekcie widnieje kwota 120.000 zt rosz~ poprawic na kwot~ 180.000 zt. Srodki z tego 


programu rozdzielane Sq w drodze ogtaszanych konkurs6w. Gt6wne wydatki w.iqZq si~ z organizacjq 


zaj~c w zakresie kultury fizycznej i sportu. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr 111.28.2018 


w sprawie przyj~cia programu wsp6tpracy Gminy Kotun z organizacjami pozarzqdowymi i pod 


miotami, 0 kt6rych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dziatalnosci pozytku 


publicznego i 0 wolontariacie w roku 2019 . 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 15 


W6jt wyjasnit ze kolejny projekt uchwaty dotyczy nieruchomosci na kt6rej zlokalizowane jest 


przedszkole w Cisiu-Zagrudziu. Dotychczasowa umowa najmu tego lokalu wygasa w dniu 


31.08.2019r. Wtascicielki niepublicznego przedszkola napisaty projekt i uzyskaty grant na bezptatne 


zaj~cia przedszkolne i doposazenie pomieszczen przedszkola. Uzyskanie srodk6w finansowych wiqze 


si~ takze z tak zwanym okresem utrzYlmania projektu przez okres 5 lat. Stqd tez ich wniosek 0 


przedtuzenie okresu najmu lokali do czasu wygasni~cia okresu wymaganego gwarancjq trwatosci 


projektu . 


- Radna Barbara Ornoch zapytata, czy jesli wynajmiemy ten obiekt na kolejne Slat to co si~ b~dzie 


dziato z g6rq obiektu . Czy cos si~ w niej b~dzie dziato. 


- W6jt wyjasnit ze zapisy uchwaty m6wiq wyraznie 0 wynaj~ciu tylko pomieszczen parteru budynku . 


W umowie wyst~puje takze zapis dotyczqcy wsp61nego uzytkowania terenu np. placu zabaw. 


Innych uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodn iczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr U1.29.2018 

w sprawie wyrazenia zgody na oddanie w najem nieruchomosci bez przetargu. 



w 

ny na 

oraz 

N II 



Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 19 

Interpelacji i zapytan radnych nie by to. 


Ad pkt. 20 


Na poprzednich sesjach interpelacji oraz zapytan radnych, na ktare by nie udzielono odpowiedzi nie 


by to. 


Ad pkt. 21 


- Radny Powiatu Siedleckiego Barttomiej Kurkus poinformowat, ze na wniosek Komisji Budzetu rada 


powiatu przyj~ta uchwat~ budzetowq na przyszty rok. Przygotowany przez poprzedni Zarzqd projekt 


uchwaty budzetowej zostat przez nowy zarzqd zmieniony i po zmianach przedstawi,ony do 


procedowania radzie. W nowym budzecie znalazta si~ modernizacja drogi powiat owej do Jagodnego 


od drogi krajowej . B~dzie projektowany most na drodze z Kotunia do Wilczonka i w perspektywie 


2 lat inwestycja zostanie zrealizowal1a, jak rawniez ciqg drogowy do skrzyzowania przy swietlicy 


w Wilczonku . Oczywiscie tylko te najbardziej zniszczone odcinki. Remont ulicy Reymonta w Kotuniu 


w budzecie powiatu zostat zaplanowany na rok 2020. W tym zakresie tez chcielibysmy prosic 


o dofinansowanie gminy, chodzi juz 0 sam proces inwestycyjny wykonawczy. Radny wspomniat takze 

o mozliwosci skorzystania z dofinansowania inwestycji drogowych z funduszu przeznaczonego na 

dziatania przeciwpowodziowe. Z tego tez funduszu chcieliby sfinansowac remonty drag, ktare 

wymieniat do realizacji w ubiegtej kadencji rady. Chodzi tu przede wszystkim 0 drog~ z Zeliszewa 

Podkoscielnego do Zeliszewa Duzego, ale po wykonaniu juz kanalizacji sanitarnej w tej miejscowosci. 

- Radny Daniel Celinski zapytat radnego powiatowego 0 przyczyny przesuni~cia realizacji inwestycji 

ulicy Reymonta w Kotuniu na lata nast~pne, czy to spowodowane jest remontem takze drogi do 

Jagodnego. 

- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus stwierdzit, ze inwestycja modernizacji drogi do Jagodnego nie 

jest powiqzana z modernizacjq ulicy Reymonta. Srodki na modernizacj~ tym drag pochodzq z dwach 

raznych zradet. Modernizacja ulicy Reymonta odbywa si~ zgodnie z wczesniejszymil planami, ktare 

zaktadaty przeprowadzenie jej w ciqgu dwach lat. 

- Radny powiatowy Jan Kuc podpowiedziat Wajtowi i radnym, aby w przysztosci wyst~powali 

z projektami wspalnej realizacji inwestycji, ale majqc juz wtasny projekt techniczny. Wtedy jest 

sprawa utatwiona i mozna szybciej uzyskac finansowanie. Koszty wykonania dokumentacji Sq 

naprawd~ niewielkie w stosunku do catosci inwestycji. 

- radny powiatowy Barttomiej Kurkus wyjasnit jeszcze na czym polega wykonywanie inwestycji 

drogowej w ramach funduszu wojewody na dziatania przeciwpowodziowe. W tym programie nie ma 

wymaganej dokumentacji technicznej robot do 1 kilometra. Proporcja dofinansowania wynosi 80% 

w funduszu wojewody a 20% z funduszu powiatu. Powiat chciatby zaproponowac gminie podzielenie 

tych kosztaw na pot czyli kazda ze stron musiataby poniesc koszty 10% wartosci inwestycji. Przy tak 

niewielkich srodkach wtasnych moze udatoby si~ w jednym roku budzetowym zrobic wi~cej niz 

jeden odcinek drogi do kilometra. W przypadku odcinkaw powyzej kilometra wymagana jest juz 

decyzja srodowiskowa a na niq czeka si~ juz do 7 miesi~cy. Stwierdzit, ze b~dzie si~ starat jak 

najkorzystn iej wskazywac kolejne odcinki drag powiatowych do modernizacji. 

- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski zapytat, czy jesli chodzi 0 most na drodze do 

Jazefina, to planowana jest tylko dokumentacja czy i wykonanie modernizacji. 

- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus wyjasnit, ze plany zaktadajq modernizacj~ tego mostu wraz 

z odcinkami k ~ lometrowymi przed i za mostem. Zalezec to b~dzie od zradta finansowania tej 

inwestycji. B~dq si~ starali wykonac jq jak najnizszymi srodkami wtasnymi przy jak najwi~kszym 

wsparciu zewn~trznych srodkaw. 



- Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze cieszy si~ iz ze strony radnego powiatowego Barttomieja Kurkusa 

padto stwierdzenie iz b~dq si~ starali wykonae w tej kadencji nie mniej drag niz w kadencji 

poprzedniej. W poprzedniej kadencji udato si~ naszej gminie duzo zrobie i liczy na dobrq wspotprac~ 

takze w tej kadencji. Razem z radnym Kurkusem rozmawiali juz z Panem Starostq z sprawach 

inwestycji. Jakies priorytety zostaty juz okreslone. To Sq te najwi~ksze inwestycje. Byta takze 

rozmowa na temat budowy zatok autobusowych przy szkole w Bojmiu. Odbyto si~ juz spotkanie 

z projektantem, kt6ry przedstawit swojq koncepcj~ w tej sprawie. Po uzgodnieniu jej ze Starostq 

moze b~dzie mozliwe wykonanie tych zatok jeszcze w tym roku, a moze uda si~ jeszcze wybudowae 

kawatek chodnika po tej stronie drogi. Temat, ktory podjqt radny powiatowy Kue jest juz 

praktykowany przez gmin~. Jesli chodzi 0 wsp6tfinansowanie inwestycji drogowych powiatowych, 

to wszyscy zdajemy sobie spraw~ z tego, ze ono musi bye. Powiat jest takq jednostkq, ktora 

utrzymuje si~ prawie wytqcznie z subwencji i dotacji, nie ma prawie zadnych dochodow wtasnych. 

Zarowno powiat jak i gmina potrafiq si~gae po srodki zewn~trzne dzi~ki czemu udaje si~ wykonae 

wi~cej inwestycji. Podsumowujqc obecny rok, w kt6rym odbyty si~ i wybory samorzqdowe, 

podzi~kowat wszystkim sottysom, radnym gminy i radnym powiatowym za wspolnq prac~. Jesli nadal 

b~dziemy pracowae zgodnie, to przyniesie to korzysci wszystkim mieszkancom naszej gminy. 

- Sottys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski zapytat radnego powiatowego, czy planuje si~ 

modernizacj~ drogi powiatowej od drogi krajowej w stron~ Koszewnicy. Drugie pytanie brzmi, czy 

przewidziana jest budowa chodnika od krzyz6wki w K~pie w stron~ przedszkola. 

- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus stwierdzit, ze b~dq starali si~ wykonae t q inwestycj~ jeszcze 

w tej kadencji. Jednak jest to znacznie drozsza i wymaga wi~kszego naktadu srodk6w. Jesli b~dq 

nabory, to sprobujemy jq wtqczye. Zapomniat takze wspomniee, ze w przysztym roku budzetowym 

planuje si~ zrobienie odwodnienia i chodnika w miejscowosci Trzemuszka. W tej sprawie byty juz 

rozmowy z radnym gminnym z Trzemuszki. 

- Radna Hanna Kafara zapytata czy w tej kadencji uda si~ zrealizowae inwestycj~ drogowq z Zeliszewa 

Podkoscielnego do Zeliszewa Duzego. Wspomniat Pan radny 0 funduszu przeciwpowodziowym, ale 

jesli z niego nie uda si~ uzyskae srodkow, to co wtedy. U nas nie ptynie zadna rzeka, podtopienia tez 

nie wyst~pujq. 

- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus wspomniat, ze warunk6w aby uzyskae dofinansowanie 

z funduszu przeciwpowodziowego jest znacznie wi~cej. Liczymy, ze i w tym przypadku uda nam si~ 

wynegocjowae srodki zewn~trzne. Wspomniat, ze podczas spotkania przedwyborczego Wojt 

wspomniat, ze w tych obszarach b~dzie budowana kanalizacja sanitarna. Stqd tez przesuni~cie 

w czasie realizacji tej inwestycji, aby zaraz po jej wykonaniu nie niszczye jej wykopami. Najpierw 

trzeba uregulowae wszystkie sprawy dotyczqce wtasnosci drogi i przebiegu sieci kanalizacyjnej 

a dopiero p6iniej projektowae modernizacj~. 

- Radny Mariusz Kietbasa zapytat czy planowane Sq prace modernizacyjne na rzece Kostrzyn 

w tqczce. 

- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus stwierdzit, ze most ten lezy w ciqgu drogowym drogi gminnej 

a nie powiatowej. 

- W6jt wyjasnit, ze most 0 ktorym radny wspomniat lezy juz na terenie Gminy M rozy. Trwajq juz 

rozmowy z Burmistrzem Gminy Mrozy w sprawie jego remontu. Na pewno nie ob~dzie si~ wei 

wsp6tfinansowania tej inwestycji. Gmina Mrozy jest juz po dokonaniu oceny stanu technicznego 

tego obiektu. My jednak nie mozemy samodzielnie wykonywae inwestycji na cudzym terenie, 

chociaz ten most bardziej jest potrzebny mieszkancom naszej gminy niz gminy Mrozy. Czekamy teraz 

na decyzj~ burmistrza Mrozow, co do przysztosci tego mostu. 

- Radny powiatowy Jan Kue stwierdzit, ze przyczotki tego mostu wcale dobrze nie mUSZq wypase, bo 

jego remont odbywat si~ czynem spotecznym a od czasu remontu min~to juz prawie 30 lat. Jesli 

pracownicy burmistrza podejd q do sprawy bardzo formalistycznie, to ten projekt moze kosztowae 

sporo pieni~dzy. 



- Sottys wsi Wilczonek Marzena Kowalczyk zgtosita, ze na terenie boiska w Wilczonku uszkodzona jest 


studzienka kanalizacyj:na. Nie ma na niej przykrycia . 


- Radny Jacek Wozny, ktory reprezentuje takze klub sportowy "Iskra Kotun" zaprosit poszczegolne 


sotectwa na halowy turniej pitki noznej do Kotunia . Sotectwa mogq wystawiac mieszane druzyny 


sportowe, bez podziatu na ptec i wiek. Druzyna musi sktadac si~ z 5 osob i 2 rezerwowych. 


Turniej n ie dotyczy zrzeszonych druzyn, tylko druzyn utworzonych na bazie sotectwa. Turniejowi 


patronuje Wojt Gminy Kotun. Turniej planowany jest na drugq niedziel~ lutego, czyl,i 10 lutego. 


Termin zgtaszania druzyn do 20 stycznia 2019 roku. 


- Przewodniczqca Rady Anita Drabarek poinformowata radnych, ze w dniu 4 stycznia 2019 r 0 godz. 


16.30 przewiduje si~ szkollenie dla radnych. W tym dniu udost~pniony zostanie sprz~t elektroniczny 

do korespondencji z radnymi oraz rozdane adresy stuzbowej poczty elektronicznej dla radnych. 

Nast~pnie ztozyta wszystkim zyczenia Noworoczne. 

Ad pkt. 22 


Protokot z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 23 


Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 


za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady III Sesji Rady Gminy Kotun. 



